
Zápis ze schůze Osadního výboru

konané dne 28. 4. 2014 

Předseda: Monika Křibíková
Místopředseda: Aleš Pitřík - omluven
Členové:                       Simona Frýdecká
                                       Věra Melichaříková
                                       Hartmut Nitra

Program: 
1. Zahájení
2. Připomínky občanů

Ad   1. Schůzi zahájila paní předsedkyně
Ad   2. OV reaguje na stále se opakující požadavek na opravu cesty 
směrem na Kamenec takto:
Čtyři roky žádáme o rozšíření a zároveň opravu cesty na Skotni. 
Jelikož rozšíření není možné z důvodu nevyřešených majetkoprávních 
vztahů, žádáme alespoň o opravu celého úseku.

Příští schůze bude

 26.5. 2014  v 17 hodin v ZŠ.




